

Title (en)

MATTRESS OR MATTRESS SUPPORTING STRUCTURE.

Title (de)

MATRATZE UND UNTERMATRATZE.

Title (fr)

MATELAS ET SUPPORT DE MATELAS.

Publication

EP 0483264 A1 19920506 (EN)

Application

EP 90911751 A 19900719

Priority

NL 8901866 A 19890719

Abstract (en)

[origin: WO9101099A1] Mattress or mattress supporting structure (3) comprising a plurality of slats (7) interconnected by means of flexible material, the slats being each supported by a spring means (8), and this combination being integrated in a synthetic foam composition (9), and in which the slats (7) or the resilient means (8) supporting them are readily replaceable. A variant is formed by coupling the resilient means and the synthetic foam composition to form a single resiliently elastic strip (20).

Abstract (fr)

Matelas ou structure de support de matelas (3) comprenant une pluralité de lames (7) reliées entre elles par un matériau souple, chaque lame étant supportée par des moyens élastiques (8), et cette combinaison étant intégrée à une composition de mousse synthétique (9), dans laquelle les lames (7) ou les moyens élastiques (8) les soutenant sont facilement remplaçables. Un autre mode de réalisation est formé l'accouplement des moyens élastiques et de la composition de mousse synthétique afin de former une seule bande élastique (20).

IPC 1-7

A47C 23/06; A47C 31/12

IPC 8 full level

A47C 23/06 (2006.01); **A47C 27/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 23/06 (2013.01); **A47C 23/063** (2013.01); **A47C 27/16** (2013.01); **A47C 27/20** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9101099A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9101099 A1 19910207; AU 6059390 A 19910222; EP 0483264 A1 19920506; NL 8901866 A 19910218

DOCDB simple family (application)

NL 9000098 W 19900719; AU 6059390 A 19900719; EP 90911751 A 19900719; NL 8901866 A 19890719